
  Z A P I S N I K 

sa 195. sjednice (50. sjednice 8. saziva) Upravnog vijeća Doma za starije i nemoćne osobe Beli Manastir, 

održane 10.9.2024. godine (utorak),  u 9:00 sati u prostorijama Doma za starije i nemoćne osobe Beli 

Manastir. 

SJEDNICI PRISUSTVUJU ČLANOVI UPRAVNOG VIJEĆA DOMA: 

Damir Paulić, dipl. oec, Branka Burić dr. med. spec. gin., Valentino Fabing, Marija Matišić-Kosanović  

i Nenad Radmanić 

SJEDNICI PRISUSTVUJU PORED ČLANOVA UPRAVNOG VIJEĆA: 

Božidar Marijanac, dipl. oec., Tea Zmaić Hrgović, univ. mag. iur. i ravnatelj Tomislav Peran, dipl. 

theol. 

 

Sjednicu otvara g. Damir Paulić, predsjednik Upravnog vijeća Doma za starije i nemoćne osobe Beli 

Manastir, koji konstatira da sjednici prisustvuju svi članovi Upravnog vijeća te da se mogu donositi 

pravovaljane odluke i zaključci. 

 

            Predlaže Dnevni red kao u sazivu KLASA:007-02/24-02/06, URBROJ:2158-145-01/3-24-1 od 

dana 4.9.2024. godine te isti stavlja na prihvaćanje. 

 

                                                            DNEVNI RED 

 

1. USVAJANJE ZAPISNIKA SA 194. SJEDNICE (49. SJEDNICE 8. SAZIVA)  UPRAVNOG      

    VIJEĆA DOMA  ZA STARIJE I NEMOĆNE OSOBE BELI MANASTIR, 

2. IZVJEŠĆE O RJEŠENJU MINISTARSTVA RADA, MIROVINSKOG SUSTAVA,  

    OBITELJI I SOCIJALNE POLITIKE NAKON PROVEDENOG INSPEKCIJSKOG  

    NADZORA U DOMU ZA STARIJE I NEMOĆNE OSOBE BELI MANASTIR, 

3. PITANJA I PRIJEDLOZI  

 

Predloženi Dnevni red jednoglasno je prihvaćen od strane svih članova te se prelazi na rad po točkama 

Dnevnog reda. 

 

1.  USVAJANJE ZAPISNIKA SA 194. SJEDNICE (49. SJEDNICE 8. SAZIVA) UPRAVNOG  

     VIJEĆA DOMA  ZA STARIJE I NEMOĆNE OSOBE BELI MANASTIR 

 

Čita se zapisnik sa 194. sjednice Upravnog vijeća Doma. Svi članovi Upravnog vijeća na isti nemaju 

primjedbi te predsjednik Upravnog vijeća Doma daje ovu točku Dnevnog reda na glasanje i utvrđuje 

da je ista prihvaćena jednoglasno s 5 glasova „za“. 

 

2. IZVJEŠĆE O RJEŠENJU MINISTARSTVA RADA, MIROVINSKOG SUSTAVA,  

    OBITELJI I SOCIJALNE POLITIKE NAKON PROVEDENOG INSPEKCIJSKOG  

    NADZORA U DOMU ZA STARIJE I NEMOĆNE OSOBE BELI MANASTIR 

 



Predsjednik UV daje riječ ravnatelju Doma da upozna Upravno vijeće o toj temi. 

 
Ravnatelj navodi da je u Domu proveden radovani inspekcijski nadzor Službe za inspekcijski nadzor 

Ministarstva rada, mirovinskog sustava, obitelji i socijalne politike u lipnju ove godine.  

Obzirom da je donesen Pravilnik o izmjenama  i dopunama Pravilnika o mjerilima za pružanje 
socijalnih usluga prije samog nadzora, koji propisuje veći broj zaposlenika na određeni broj korisnika, 

inspekcija je donijela rješenje u kojim se naređuje Domu da zaposle nove radnike kako bi se ispunili 

uvjeti prema izmjenama i dopunama naprijed navedenog Pravilnika, odnosno jednog stručnog 

suradnika, dva fizioterapeuta prvostupnika i tri njegovatelja.  
Plaće za te nove radnike će znatno opteretiti financijsko poslovanje Doma. 

Financijski dio imamo u prilogu.  

Također ravnatelj navodi kako je uspio dogovoriti s osnivačem iznos od oko 15.000,00 eura kojim se 
planira doraditi prostor sa sanitarnim čvorom i kupaonicom uz poštovanje minimalnih uvjeta za 

opremanje soba da bi se mogli useliti korisnici.  Po ugovoru o radu računovođa je dužan obavijestiti 

odnosno upozoriti ravnatelja ako nešto nije pravilno ili je nedostatno stoga računovođa upozorava da 
nije izvjesno da će se s tim pokriti navedeni troškovi. Iz tog razloga sam obavijestio pročelnicu našeg 

odjela dopisom da razmotre mogućnost da će biti potrebno subvencionirati ove troškove od strane 

osnivača. Pročelnica je odgovorila kako imamo njihovu podršku u svemu, i prenamjenu prostora, 

zapošljavanje ako imamo osigurana sredstva, ali Dom to nema te nam je potreban konkretniji odgovor 
osnivača odnosno jamstvo da će nam pomoći jer ne možemo zaposliti nove radnike bez osiguranih 

sredstava. Ukoliko se to ne dogodi moramo tražiti neko drugo rješenje, a ja kao ravnatelj ne vidim 

drugo rješenje budući da smo do sada povećali kapacitet za 35 kreveta te nemamo više  prostora za 
prenamjenu i racionalizaciju, da se razmotri mogućnost povećanja cijene usluge smještaja, premda je u 

Domu smješteno oko 40 korisnika putem rješenja HZSR za koje ministarstvo plaća uslugu smještaja u 

znatno manjem iznosu od redovne cijene usluge smještaja (iznos koji se nije mijenjao od 2019. 

godine).  
Tijelo (ministarstvo) koje nam naređuje novo zapošljavanje radnika Domu ujedno i plaća znatno 

manju cijenu od redovne za korisnike usluge smještaja temeljem rješenja.  

Ravnatelj navodi da traži podršku i savjet Upravnog vijeća. 
Predsjednik Upravnog vijeća navodi da bi trebalo revidirati  ugovor s ministarstvom o smještaju 

korisnika putem rješenja HZSR jer takav ugovor svjesno stvara financijsku štetu Domu. 

Dom gubi novce i to je problem. Generira 30.000,00 eura godišnje. 
Također, nedostaje Domu 12.000,00 eura mjesečno za zapošljavanje novih radnika, odnosno 

144.000,00 eura mjesečno.  

Ne može netko ucjenjivati Dom, čak ni ministarstvo.  

Nakon ravnateljevog izlaganja, Predsjednik izjavljuje da Dom ima potporu Upravnog vijeća. 
Potrebno je riješiti problem cijene usluge smještaja za korisnike smještene temeljem rješenja, također i 

potrebne iznose za troškove povećanja plaća radnika.  

Decentralizirana sredstva se određuju početkom godine, navodi g. Marijanac.  
Predsjednik  pita na koji način se određuje koliko će dobiti Dom, no g. Marijanac navodi da postoje 

pravila na temelju kojih se to određuje, navodi da je plaća otišla gore 20 %, a decentralizirana sredstva 

se nisu znatno mijenjala. 
Predsjednik UV iznio je stav da ne treba Domu pomoć, nego redovno financiranje.  

G. Marijanac navodi da smo dobili iznos za prenamjenu te sredstva iz izvornih županijskih sredstava. 

Ravnatelj navodi da se kod povećanja cijena usluge smještaja mora odbiti 40 korisnika smještenih 

rješenjem jer oni ne sudjeluju u redovnoj cijeni. Stoga povećanje usluge smještaja će snositi samo 
korisnici smješteni privatnim ugovorom. Iz toga razloga potrebno je povećati cijenu za 10-15 %. 

 

Predsjednik Upravnog vijeća Doma g. Paulić daje na glasanje ovu točku Dnevnog reda i utvrđuje da 

pitanja i prijedloga nije bilo te da je ista prihvaćena jednoglasno s 5 glasova „za“ 

        

      stoga Upravno vijeće donosi 



ZAKLJUČAK 

        

 Zaključak se prilaže Zapisniku te čini njegov sastavni dio. 

     

3. PITANJA I PRIJEDLOZI 

 

       Dodatnih pitanja i prijedloga nije bilo pa predsjednik Upravnog vijeća Doma utvrđuje da je 

sjednica završena u 10:35 sati. 

 

                 Zapisničar 

Tea Zmaić Hrgović, univ. mag. iur. 

 

 

                           Predsjednik Upravnog vijeća 

             Doma za starije i nemoćne osobe Beli Manastir    

                                                    

                                                                                        Damir Paulić, dipl. oec. 

                                                                     _____________________________________ 

 

 

 


